

## PROTOKOLL Styrelsemöte 2023-10-25 kl 19:00-21:30

### 1. Mötets öppnande

Ordförande Jonathan öppnade mötet

### 2. Närvarande

Jonathan Norberg, Mattias Ericsson, Filip Hedlund, Johan Ödmo, Anna Andersson Forsberg,  
Ej närvarande: Abbe Taipale, Kim Ekwall

### 3. Godkännande av dagordning

Dagordningen för mötet godkändes.

### 4. Protokoll föregående möte

Föregående mötesprotokoll godkändes.

### 5. Aktuella frågor

#### Lucia innebandy

Hölö Allaktivitetshall den 8/12 kl 18:00-01:00 / det är slut. Planering pågår. 1 domare är klar, 2 till behövs. Innebandylagen bemannar kl 17:00 - 01:00 / det är slut och städad enligt nedan, P10-11 en entrévärd, F09-10 och PF12-13 sekretariat, PF14-15 två st lagvärdar, PF16 två matchvärdar. Anna fixar match schema, swishlappar och planscher. Kim välkomnar och ansvarar för pris utdelning. Johan, Jonathan och Anna kommer finnas på plats och representera styrelsen. Fritidsgården fixar pokaler, personal, bemannar cafe samt tar emot lag anmälningar

#### Mail adresser

Nya mail adresser till dom olika sektionerna innebandy, fotboll och gymnastik samt ordf och ekonomi är upplagda på Laget under Kontakt

#### Upplägg herr och dam lag

För säsongen 2024 skall herr och damlag dra in sponsor intäkter på minst 20000 kr, betala deltagaravgifter samt hjälpa till med föreningens åtaganden

#### Möjlighet till SSL match

Vi undersöker om vi kan ordna detta för innebandy lagen den 17/12, Johan kontaktar Nykvarn ang detta, funkar det så skickar Johan ut info till lagen och Filip bokar buss

#### Kläder

Det vi får in från innebandy lagen denna vecka beställs innan höst lovet, resten får vi beställa senare

### 6. Återkommande frågor.

Kort rapport från respektive sektion

#### Gymnastik:

Ingen aktivitet

**Innebandy:**

Dom flesta lag har börjat spela matcher. Jonathan kontaktar kommunen ang fortsatta problem med trasiga mål. Ej fått svar om 3 mot 3 sarg till lilla hallen

**Fotboll:**

Säsongen går mot sitt slut, Herrar, damer, F09-10, P14 och PF17 tränar fortfarande. Ej fått svar om 3 mot 3 sarg

**Ekonomi**

Fortsatt bra, årets resultat +75611 kr

## 7. Övriga frågor

**Framtida sponsorskyltar**

Skylt material beställs av Telge glas och trycks av DLRS

**Arbetsdag**

Robert har levererat hyllor till klubbhuset. Vi väntar på att Hölö Elteknik ska åtgärda elen så vi kan möblera om och montera nya hyllor. Diskmaskin är kastad. Avvaktar med arbetsdag för invändiga arbeten tills ovan är löst. Jonathan kontaktar JICA för att få uppdaterad offert.

Offert från Jica finns sen tidigare på att byta dörr till bollförråd samt laga hänggranna och staket till klubbhus mm.

Är sen tidigare beslutat att vi avvaktar med utvändiga arbeten som målning mm till våren.

**Fotbollssektionen**

Jonathan kallar till möte för att summera säsongen

## 8. Ej hanterat från föregående möte:

Matchklockor till båda planerna, kommunen hade ej utrymme för det i årets budget, kostar ca 25000 kr / klocka, ber kommunen ordna det till nästa år, gör ej kommunen det så gör HMIF det

DLRS och Odljungs reklamskylt skall sättas upp vid gräsplanen så snart den levererats, är beställda av Elpa

Revisor suppleant återstår att få in.

## 9. Nästa möte

*Onsdagen den 20 november 2023*

*Klockan 19:00*

*I Klubbstugan*

## 10. Mötets avslutande

Mötet avslutades och ordförande för mötet tackade för deltagandet

Jonathan Norberg  
Ordförande



Mattias Ericsson  
Sekreterare

